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  Věc :Navýšení poplatku za svoz komunálního odpadu a proč je
důležité třídit odpad

                 
     Vážení spoluobčané, po několika letech muselo dojít  ke zdražení poplatku za svoz
komunálního  odpadu  a  to  vzhledem  k  tomu,  že  rapidně   stoupá  poplatek  za  uložení
komunálního odpadu na oficiálních skládkách za tunu. Tyto poplatky rapidně  stoupají a
stoupat budou dále. Není to proto, že by si tyto částky diktovali majitelé nebo provozovatelé
skládek, či obce, ale je to na základě zákona, který ukládá k zdražování za skládkování,
jejímž výsledkem má být maximální snížení skladování komunálního odpadu blížící se nule.

      Z tohoto důvodu je nutné co nejvíce komunální odpad třídit, tak aby vyvezených tun
nevytříděného odpadu bylo co nejméně.  V Miletíně máme možnost třídit prakticky všechny
komudity a  to  celoročně.  Ať je  to papír,  kov, sklo,  plast,  elektoodpad,  biodpad,  baterie,
žárovky,  olej  atd.  Dvakrát  do  roka  pořádáme  svoz  nebezpečného  odpadu  a  přistavení
velkokapacitního kontejneru ( zde se bude od letošního roku přísně posuzovat co do tohoto
kontejneru může být uloženo) . Je nutné skutečně odpad poctivě třídit. Mezi nejtěžší odpad
patří bioodpad, kov a sklo. Pokud někdo tento odpad dává do popelnice, maximálně zatěžuje
náklady na odvoz odpadu a při tom má možnost tento odpad vytřídit.

        Proto Vás vyzýváme k opravdu poctivému třídění všech druhů odpadu. Není to jenom z
důvodu šetření životního prostředí, které by mělo být nejdůležitější, ale ulehčí to i Vašim
peněženkám. 

        Město Miletín vyjednává a zjišťuje další informace týkající se dalších možností, které
povedou ke zvýšení množství vytříděného odpadu. Je možné také to, že od příštího roku
změníme systém svozu. Jednou z věcí také je to, že pokud v popelnici bude umístěn odpad,
který lze  vytřídit,  nebude  popelnice  vyvezena.  Není  to  proto,  že  bychom chtěli  někoho
šikanovat, ale je to jeden ze způsobů tlaku na nutnost třídění. V brzké době rozšíříme počty
kontejnerů  na  kov,  k  bytovým  domům  a  po  Miletíně  přidáme  kontejnery  na  biodpad,
oslovíme  všechny  právnické  osoby  v  Miletíně  jak   mají  zajištěn  svoz  odpadu  a  to  i
tříděného. Každý z poplatníků, který uhradí poplatek včas, dostane zdarma od města tašky
na třídění odpadu. I my všichni můžeme ovlivnit množství odpadu. Tomuto tématu, jako i
bližšího seznámení s odpadovou politikou v budoucnu, včetně problému s neplatiči, se budu
věnovat v dalším čísle Sousedských listů.  Žádám tedy všechny občany z Miletína a majitelé
rekreačních objektů, aby skutečně dbali na třídění odpadů. Předem Vám všem moc děkuji.
Budeme velice rádi, pokud nám sdělíte jakékoliv nápady, jak zvýšit třídění odpadu, co
se  Vám  nelíbí,  co  by  se  mělo  změnit  a  pokud  možno  jak.  Můžete  využít   emailu
nosek@miletin.cz,  nebo  písemně  na  MÚ  Miletín,  web  města  nebo  telefonicky  na
607618022. Moc díky za Vaše nápady.

 

Nosek Miroslav

 starosta města Miletín


